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Адрес Diamond Screen Process, Inc. 
225 Bond St. Elk Grove Village,  
IL 60007  

Страна Illinois

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Virtually any flat surface can be printed using screen printing method. Our company can handle a wide variety of materials. Having over 20 different
lines of ink (and all colors) available, we can basically meet any application requirement. Whether it is a metal part that has to meet MIL specs, an
outdoor sign exposed to direct sunlight for few years or a perfume bottle, we have the right ink for it. We can handle a one piece order or sample run,
or hundred thousand production run requiring quick turnaround time and daily delivery. Our equipment can handle single or multi-color printing
including 4 color process (up to 65 LPI) and protective clear coats if necessary. We have a wide range of standard colors available, but any PMS color
can be matched to your specifications.

Company Profile of Diamond Screen Process, Inc.

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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